
Motion till Köpings kommunfullmäktige, november 2020

Sverigedemokraterna i Köping vill omedelbart bereda väg ftir kameraövervakning i och

utanfür skolor där upprepad vandalisering, startade bränder, stölder, våld, kränkningar och

illegal handel kan pågå osedd. Detta avser i första hand högstadieskolor och gymnasiet. I vår
grannkommun Kungsör har man provat detta och nyligen (november 2020) rapporterat om att

skadegörelse minskat då elever avskräckts från brott. Första året där har man fått ned

skadegörelsen med 37Yo, enligt egen kommunal statistik och fätt en "lugnare miljö, ökad
trygghet och minskad kränkning bland eleverna", vilket bekräftas av rektorer där.

Lârare och annan skolpersonal måste fa tid till sitt grunduppdrag, inte jaga stök och utreda

mängder av överträdelser. Med införd kameraövervakning på skolor som anses nödvändig är

vår mening att det avskräcker brott och stök medan det också kan fungera som hjälp i
utredningar.

Detta måste såklart övervägas mot den personliga integriteten och vi vill inrätta denna

trygghetsskapande åtgärd enligt juridikens alla regler genom Datainspektionens kriterier.
Utredare på utbildningsförvaltningen har redan tagit fram juridiskt underlag att ftirhålla sig
till.

Denna åtgärd kan inte längre vänta! Vi vill att berörd förvaltning och säkerhetsansvarig i
kommunen skyndsamt tar fram förslag på bevakningsplatser, kostnader och tillståndsansökan.

Sverigedemokratema i Köping yrkar därft)r:

att kommunen skyndsamt kartlägger behovet av antal kameror och tar fram tillstånd für dessa

att kommunen infürskaffar kameror med tillhörande system till berörda skolplatser

att kommunen sedan följer upp resultatet av kamerabevakningen i en utvärdering
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